



Business Activity Description

وصف النشاط التجاري

License Number

2427686.01

رقم الرخصة

Company Name

Ayad Global Tours and Travel LLC

إسم الشركة

اياد جلوبال تورز آند ترافل ذ م م

Activity Description

وصف النشاط

7911.01 - Activities of agencies primarily engaged in selling travel, tour, transportation and accommodation services to the general public and commercial clients
7912.01 - Arranging and assembling tours that are sold through travel agencies or directly by tour operators. the tours may include any or all of the following: ▪ Transportation ▪ Accommodation ▪ Food ▪ Visits to museums, historical or cultural sites, theatrical, musical or sporting events.
7990.01 - Provision of other travel-related reservation services: ▪ Reservations for transportation, hotels, restaurants, car rentals, entertainment and sport etc.
7990.02 - Provision of time-share exchange services
7990.03 - Ticket sales activities for theatrical, sports and other amusement and entertainment events
7990.04 - Provision of visitor assistance services: ▪ Provision of travel information to visitors ▪ Activities of tourist guides
7990.05 - Tourism promotion activities

7911.01 - أنشطة الوكالات التي تشتغل أساسا في بيع خدمات السفر والرحلات والنقل والإقامة للجمهور وللعلماء التجاريين
7912.01 - ترتيب وتجميع الرحلات التي تباع من خلال وكالات السفر أو بشكل مباشر من خلال مشغلي الرحلات أنفسهم. وقد تشمل الرحلات أيًا من الأنشطة التالية: ▪ النقل. ▪ الإقامة. ▪ الطعام. ▪ زيارة المتاحف أو المواقع التاريخية أو الثقافية أو الأحداث المسرحية أو الموسيقية أو الرياضية
7990.01 - تقديم خدمات الحجز الأخرى المتصلة بالسفر: ▪ حجز وسائل النقل والفنادق والمطاعم وإيجار السيارات والأحداث الترفيهية والرياضية، إلخ.
7990.02 - تقديم خدمات تبادل أماكن الإقامة المملوكة بنظام تقاسم الوقت
7990.03 - أنشطة بيع التذاكر للأحداث المسرحية والرياضية وغيرها من أنواع التسلية والترفيه
7990.04 - تقديم خدمات مساعدة الزوار: ▪ تقديم معلومات السفر للزوار
أنشطة المرشدين السياحيين
7990.05 - أنشطة ترويج السياحة

نوه إلى أن وصف النشاط التجاري المبين في الملحق هو بحسب التصنيف الصناعي الدولي الموحد لجميع الأنشطة الاقتصادية، التنقيح 4، وأن هذا الملحق صادر عن ومعمد من قبل مدينة الشارقة للإعلام - هيئة منطقة حرة (شمس).

The activity description provided in this addendum is as per the International Standard Industrial Classification of All Economic Activities (ISIC), Rev.4 and is signed off by Sharjah Media City – Free Zone Authority (Shams).

[03.01.04.2427686.01]

Any alteration or change will void this document.

Page 1 of 1

أي كسط أو تغيير في المستند الأصلي يُلغيه.